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Beslutningsprotokol 
Menighedsrådsmøde Tirsdag d. 17.sept. kl. 16.00-18.00  i Sognestuen i Lyngby Præstegård. 

Tilstede: John, Frank, Inge, Birthe, Kathrine, Jette D., Jette S.E., Kirsten (kl. 16 – 16.30) 
 

 
Dagsorden:                                                     Beslutningsreferat:  
                                                         

 Punkt   

1 Godkendelse af dagsorden: v/Alle. Godkendt 

2 Referent: Jette S.E. 

Ordstyrer: Inge B. 

Ref. fra sidste gang underskrives 

 
 
Referat underskrevet 

3 Trivselsrunde siden sidst: v/Alle. Gennemført. 

4.1 Nyt fra Præsten: v/Kathrine 

Diverse informationer, herunder: 

 

• Himmelske dage 

 

Maria B. og Kathrine G. går sammen om undervisning af 
mini konfirmander og starter dette op i foråret.  

I 2025 er der Himmelske dage i Silkeborg i Kr. 
Himmelfartsdagene – torsdag, fredag, lørdag og søndag. 
Kathrine foreslår, at en af disse dage bliver rammen om 
vores sogneudflugt i 2025.                                               
Opbakning og vi arbejder videre. 

Sesam Børnebibel er bestilt. Rundsendes.                                                   
Ønsker afholdelse af Børnegudstjeneste d. 27 nov. – 
tilføjes kirkefolderen. 

Har haft gennemgang og vurdering af tjenesteboligen.       
Har medført en mindre huslejereduktion.                                   
Der skal ses på BBR oplysningerne på præstegården. 

4.2  Nyt fra Formanden: v/Jette D. 

• Diverse informationer 
 

 Har sendt buket til tidligere provstisekretær med tak for 
samarbejdet. 

Julekoncert er d. 1. dec. kl. 15. Skal drøftes igen til næste 
møde bla. vedr. betaling. 

Næste formandsmøde er aflyst. 

Der er områdemøde på mandag d. 23. september.                   
Jette D. kan ikke deltage. Jette S.E. deltager og vil om 
muligt gerne have ledsagelse. 

Fællesmøde for pastorat Midt bliver 7. nov.  Rykkes nok til 
Ørum, idet der vil være pladsproblem i sognestuen her. 

2. Kvartalsrapport skal lægges ind. 
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4.3 

 

Nyt fra Næstformand: v/Jette S. 

Diverse informationer, herunder: 

 

• Områdesamarbejdet 

Erindrer om Temadag d. 1. nov. i Café Grenaa: ”Magiske 
fællesskaber” Håber på opbakning fra os i menighedsrådet. 

Områdesamarbejdet allerede nævnt. Kaster meget 
fællesskabsfølelse og samarbejde i lokalområdet af sig. 

Vedr. Lokalcafé 8570. Mange af vores t-shirts er slidte og 
hullede. Stort ønske om nye, - gerne grønne.                          
Café Grenaa har ikke behov for nye nu, og ser sig ikke i 
stand til at dække udgiften. Menighedsrådet bevilger 
1000-1200 kr.  Vi ser evt. på anden leverandør.             
Månedens arrangementer for forår 2025 mangler kun en 
aftale for maj. Omdeles og forslag fremsættes.                         
Der afholdes møde i cafeen d. 6. nov. Kl. 12.15-13.15 

                                                                                                                                                          

4.4 Nyt fra Kasserer: v/Birthe 

 

Der har været afholdt Økonomimøde d. 10. sept. Hvor 
budgettet blev gennemgået. Budget med rettelser 
forventes godkendt til oktober mødet. 

Informationsskrivelse til vore leverandører udarbejdet og 
tilsendt M-rådet. Alle med attestations rettigheder skal 
lære selv at lægge bilag ind i Brandsoft. 

Liste over forventet forbrug fra bevilling på 250.000 kr 
gennemgået. Ny liste med rettelser udsendes. 

Der opfordres til stor økonomisk påholdenhed                          
i resten af 2024 

 

4.5 Nyt fra Kontaktperson: v/John. 

• Diverse informationer, 

herunder vedr. 

arbejdstidsregistrering 

Dokument til opgørelse af timer er klar og taget i brug. 
Registreringen tilgængelig fra 1. juli 2024.                                  
Der er ikke flere af de fine gamle foldere vedr. Albøge og 
Lyngby kirker. Vi vil forsøge at få den genoptrykt. John og 
Kathrine samarbejder bla. via snak med Kirstine Førgaard 

 

4.6 Nyt fra Kirkeværge: v/Frank. 

Diverse informationer, bla.: 

Gårdspladsprojektet, herunder 
gennemgang af anvendte midler og 
hvordan de fordeles. 
Samt hvad der mangler af 
udgiftsposter eks. beplantning af 
bede ved præstegård, og andre 
beplantninger. 
 

Frank nævner flere af de igangværende projekter bla. 
klokketårnsprojektet i Trustrup, som vi gerne vil fastholde i 
den foreslåede udgave.                                                   
Gårdspladsprojektet kan ikke helt opgøres. Dog må der 
regnes med en overskridelse af budgettet på ca. 18.000 kr. 

Den manglende beplantning udføres snarest. 
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4.7 Nyt fra Sekretær: v/Inge  

 

Undring over, at de gamle børnetegninger i Lyngby kirke 
ikke er fjernet trods beslutning i rådet. Dette sker snarest. 

Undring over, hvorfor der i rigtig lang tid har været  
jordvolde og blottet kirkegårdsmur ved indgangen til 
kirken. Ser ikke godt ud og udbedres snarest. 

 

4.8 Nyt fra Medarbejderrepræsentant: 

v/Kirsten 

Kirsten kun tilstede ½ times tid. Men fortalte, at 
graverteamet har været på en vellykket studietur siden 
sidst, bla. til Mejlgaard skovkirkegård. 

 

5 Kirketidende: 
Alle arrangementer indtil næste 
menighedsrådsmøde gennemgåes 
– ansvarlige o.a. 
 v/ Jette. S. 
 

 
Gennemgang.                                                                                
Den lidt sene udsendte endelige Gudstjenesteplan har 
denne gang medført nogle fejl i vores kirkefolder.            
Der er lagt nye tilrettede foldere i kirkerne og hos 
købmanden. Vi beklager meget. 

 
6 Evaluering af Studieturen d. 8. sept. 

Til Regan Vest og Suldrup kro for 
ansatte, frivillige, menighedsråd og 
præst. 

Meget stor tilfredshed med turen.                                                   
I alt 28 pladser blev besat og vi havde en fantastisk dag 
med samvær på kryds og tværs.  

7 Menighedsrådsvalget i dag  
kl. 19 – 21 forberedes. 
 

Forberedelse – det blev et supergodt valgmøde.  

8 Eventuelt. 
 

 

 
Der blev serveret lidt mad, da vi mødes kl. 16, samt kaffe og lidt dertil under mødet. 
Særskilt fortæring til valgforsamlingsmødet kl. 19 - 21 

 
 

 

 

 

 


